
Zápis z jednání Návrhového výboru Zastupitelstva městské části Praha 10 

Výbor (dále též NaV) se sešel v úterý dne 21. 3. 2023 v 15.00 hod. v místnosti 411b, 
ve 4. posch. budovy A Ořadu m. Č. Praha 10 v níže uvedeném složení: 

Přítomni: 
Mgr. Martin Čásenský, předseda NaV 
David Krůta, člen NaV 
Mgr. Matěj Štepánek, člen NaV 
Mgr. Adam Šilar, člen NaV 
Mgr. Josef Zbělík, člen NaV 
Petr Kopecký, člen NaV 
Mgr. Tomáš Staněk, tajemník NaV 
Bc. Kateřina Vávrová, RaZ 

Nepřítomni: 
Mgr. David Satke, člen NaV 

Podkladové materiály, a to základní  material  zpracovaný předsedou výboru a připomínky 
zastupitelského klubu Pirátů  byly členům výboru zaslány předem v krátké návaznosti na 
pozvánku. Připomínky zastupitelského klubu ANO byly členům výboru zaslány v pondělí 
22. 3. 2023. 
Výbor se sešel za účasti šesti z celkových sedmi členů  výboru a byl tedy usnášeníschopný. 

Ad!. 

V úvodu předseda výboru zrekapituloval důvod svolání výboru uvedený v mailové pozvánce. 
Následně  přednesl předseda výboru návrh programu, který dopinil o nový bod „Informace o 
vzdání se funkce přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 10", který navrhl zařadit jako bod č. 
3. Poté nechal předseda hlasovat o následujícím programu: 

Úvod: 
1. Ovod, prezence, projednání programu, volba ověřovatele zápisu 
2. Projednání návrhů  změn Jednacího řádu zasedání ZMČ  Praha 10 a Jednacího řádu 

výborů  ZMČ  Praha 10 
3. Informace o vzdání se funkce přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 10 
4. Různé a závěr 

Vzhledem k tomu, že nikdo nepředložil jiné doplňující body k navrhovanému programu, byl 
navržený program schválen hlasy všech 6 přítomných členů  výboru. 

V rámci bodu č. 1 byl po krátké diskusi předsedou navržen ověřovatel zápisu Petr Kopecký. 
Pro návrh hlasovalo všech 6 přítomných členů  výboru, návrh byl přijat. 

15.08 hod. se  na jednání výboru dostavil Mgr. David Satke. Výbor dále pokračoval v jednání 
v piném složení. 

Ad 2. 

Po-té přistoupil výbor k projednání bodu 2. programu. 



Výbor začal projednávat jednotlivé návrhy na změny jednacího řádu v opačném pořadí, než 

V jakém mu byly předloženy. 

Nejprve výbor přistoupil k projednání návrhů  zastupitelského klubu ANO. Návrh krátce 
představil Mgr. Josef Zběhlík. Po-té proběhla stručná diskuse z níž vyplynulo, Mgr. Josef 
Zběhlik jménem svého zastupitelského klubu trvá na předloženém návrhu jako na celku. 

Na-to předseda výboru navrhl usnesení: 

1. Návrhový výbor ZMČ  Praha 10 souhlasí s návrhem na změnu Jednacího řádu  

zasedání ZMČ  Praha 10 předloženého zastupitelským klubem ANO.  

Pro návrh hlasovali dva členové výboru, proti návrhu nebyl nikdo, 5 členů  výboru se 
hlasování zdrželo. Návrh nebyl přijat. 

Dále výbor přistoupil k projednání návrhů  zastupitelského klubu Pirátů. Návrh krátce 
představil Mgr. David Satke. Po-té proběhla diskuse z níž vyplynulo, že předseda výboru je 
připraven se ztotožnit s některými částmi návrhu, avšak Mgr. David Satke jménem svého 
zastupitelského klubu trvá na předloženém návrhu jako na celku. 

Na-to předseda výboru navrhl usnesení: 

2. Návrhový výbor ZMČ  Praha 10 souhlasí s návrhem na změnu Jednacího řadu 
zasedání ZMČ  Praha 10 předloženého zastupitelským klubem Pirátů.  

Pro návrh hlasovali dva členové výboru, proti návrhu nebyl nikdo, 5 členů  výboru se 
hlasování zdrželo. Návrh nebyl přijat. 

Teprve po-té výbor přistoupil k projednání návrhu předsedy návrhového výboru, které 
zahrnovaly zejm. návrhy koaličních zastupitelských klubu, technických připomínek ÚMČ  
Praha 10 — zejm. odd RaZ a dalších složek úřadu. Návrh změn Jednacího řádu zasedání ZMČ  
Praha 10 krátce představil Martin Čásenský, který současně  navrhl některé dopinění a směny 
svých návrhů, přičemž do návrhů  namístě  dopinil i některé dílčí změny navrhované 
zastupitelským klubem Pirátů. Po-té proběhla diskuse, po níž navrhl předseda výboru hlasovat 
o svých návrzích jako o celku. 

Na-to předseda výboru navrhl následující usnesení: 

3. Návrhový výbor ZMČ  Praha 10 souhlasí s návrhem na změnu Jednacího řadu 
zasedání ZMČ  Praha 10 předloženého předsedou Návrhového výboru ZMČ  Praha 
10. 

Pro návrh hlasovalo pět členů  výboru, proti návrhu nebyl nikdo, 2 členové výboru se 
hlasování zdrželi. Návrh byl přijat. 

Následně  výbor přistoupil k projednání návrhů  předsedy návrhového výboru na změny 
Jednacího řádu výborů  ZMČ  Praha 10, které zahrnovaly zejm. technické návrhy a technické 
připomínky (JMČ  Praha 10 — zejm. odd RaZ a dalších složek úřadu. Návrh změn Jednacího 
řádu výborů  ZMČ  Praha 10 krátce představil Martin Čásenský, který současně  navrhl drobné 
dopinění a změnu části svých návrhů. Po-té proběhla diskuse, po níž navrhl předseda výboru 
hlasovat o svých návrzích jako o celku. 

V 15.53 hod. se  zjednání výboru omluvil a odešel Mgr. Adam Šilar. Výbor dále pokračoval 
v jednání se šesti členy. 
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Zapsal Mgr. Tomáš Staněk, tajemník NaV 

Rozdělovník: 
D členově  NaV 
D starosta m. Č. Praha 10 
D odd. RaZ 
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